
Referat fra bestyrelsesmøde den 4. september 2023

Deltager : Jytte Villholth, Per Knudsen, Bjarne Larsen, Annelise 
Poulsen.
Afbud: Hanne Rasmussen (sygdom)

1. Referater
Det er aftalt at Ninna skriver referater. Det er cleeret med 
boligforeningen, Ninna har ingen taleret og har tavhedspligt.

2. Velkommen
Der blev budt velkommen til de 2 nye suppleanter Hanne 
Rasmussen og Annelise Poulsen

3. Kontituering
Bjarne ønskede ikke at fortsætte som kasserer, fortsætter som 
menig medlem
Jytte Villholth blev valgt som kasserer, 
Per Knudsen blev valgt som formand.
Hanne Rasmussen 1. suppleant
Annelise Poulsen 2. suppleant 

4. Forretningsorden.
 Punkt 16,17 og 18 svarer ikke til vores hverdag ved 
afdelingsmøder, det skal der kikkes på. Det er godkendt på et 
hovedbestyrelsesmøde i 2012, så det skal undersøges hvordan det 
kan ændres.



5. Husordenreglement.
Husene ud mod vejen 1-11a-17-31-37-49-55-67 skal spørges om 
fjernelse af hæk mod vejen.
Iflg Frank vil det ikke umiddelbart kunne udføres, da det vil 
medføre en ekstraudgift som vil udløse en huslejestigning. Så det 
skal ligge som et forslag til afdelingsmødet i 24, og kan først 
udføres i 25.

6 Evt.
Når referat fra afdelingsmøde foreligger, indkaldes til nyt 
bestyrelsesmøde


